
 

 

Antwoord op schriftelijke vragen van SP over Afschaffen 

betaald parkeren Velp (19.25) 

Datum vraag: 15 mei 2019 
Indiener: Jeroen Kuijpers 

Nummer: S19/98 
Datum antwoord: 20 mei 2019 
 
 
Aanleiding: 
Vraag 1: Wat betekent het voor de hele gemeente Rheden dat er geen geld meer is voor 
parkeervoorzieningen/materiaal van derden? 

Antwoord: 
Dit betekent dat dit budget bedoeld voor de onderhouds- en beheerkosten van de 
parkeerautomaten niet meer aanwezig, maar ook niet meer nodig is. 
 

In 2015 mocht de maatregel op betaald parkeren deels af te schaffen 100.000 euro per jaar 
kosten. In 2016 was een overschrijding van meer dan 10%. 
Vraag 2: Zijn de kosten in 2017 en 2018 wel binnen de beloofde 100.000 euro gebleven? 

Antwoord: 
Dit is niet het geval. Al in 2016 was aangetoond dat de vermindering van het aantal betaalde 
parkeerplaatsen een grotere inkomstenderving dan € 100.000,- tot gevolg had. 
In 2017 bedroegen de inkomsten € 84.000,- dwz € 118.000,- lager dan in 2015. 
In 2018 bedroegen de inkomsten € 68.000,- dwz € 134.000,- lager dan in 2015. 
 

Vraag 3: Hoe reëel zijn de bedragen die in het huidige voorstel genoemd worden? 
Antwoord: De in het voorstel opgenomen bedragen € 66.500,- zijn afkomstig uit de begroting. 
Zoals uit het antwoord op de vorige vraag blijkt is het verschil met de werkelijke inkomsten 
gering. 
 
Vraag 4: Aangezien het gedeeltelijk afschaffen in 2015 alleen een verhoogde 
tevredenheid versus minder geld voor de gemeente opleverde, bent u van plan om OV 

gratis te maken? 
Antwoord: Nee 
 
Vraag 5: Is er nog integraal gekeken naar alternatieven om de bereikbaarheid van het 
centrum te verbeteren, bijvoorbeeld fietsvoorzieningen. Nota bene een veel genoemd 
kritiekpunt in het centrum van Velp? 
Antwoord: Nee, onderzocht is of het parkeerregime in Velp volledig omgezet kan worden naar een 

blauwe zone. Daarvoor is de mening van belanghebbenden zoals winkeliers, bezoekers en 
bewoners gevraagd en de consequenties in beeld gebracht. Het heeft wel de aandacht met het 
vernieuwde fietspad en de herinrichting van de Hoofdstraat van Velp. 
 
Vraag 6: Wilt u beloven geen evaluatie onderzoek uit te voeren? Dit heeft op dit 
onderwerp in onze gemeente geen zin. Laten we dat geld besparen. 

Antwoord: zoals onder punt 10 opgenomen in het raadvoorstel wordt er geen evaluatie uitgevoerd. 


